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Vragen van het lid Peters
(GroenLinks) aan de staatssecretaris
van Defensie over berichten dat een
«consortium buy» voor JSF’s niet
langer tot de mogelijkheden behoort
en er minder JSF’s zullen worden
aangeschaft door de VS. (Ingezonden
7 oktober 2009)

1
Bent u bekend met het artikel waarin
Stephen Gumley zegt dat een
«consortium buy» zoals een jaar
geleden was voorgesteld, niet langer
tot de mogelijkheden behoort?1

2
Hoe apprecieert u dit artikel en deze
uitspraak van Stephen Gumley? Deelt
u de mening van Stephen Gumley dat
een zogeheten «consortium buy»
geen reële optie meer is bij de
aankoop van JSF-toestellen? Zo ja,
sinds wanneer bent u ervan op de
hoogte dat de «consortium buy»
waarschijnlijk geen optie meer is? Zo
nee, waarom niet?

3
Op welke manier heeft deze nieuwe
ontwikkeling invloed op het
Nederlandse aankoopbeleid van
JSF’s? Kunt u dit toelichten?

4
Heeft u kennisgenomen van het
rapport van het Center for Strategic
and Budgetary Assessments (CSBA)
waarin aan de Amerikaanse regering
wordt geadviseerd het aantal aan te
schaffen JSF’s te halveren?2 Deelt u

de mening van het CSBA dat de JSF
voor een hoog geweldsspectrum
ontoereikend en voor een laag
geweldspectrum te duur is? Zo nee,
op basis van welke argumenten?

1 The Australian Financial Review,
22 september 2009: «Attempt to fix price of
fighter jets fail».
2 CSBA, An Air Force Strategy for the Long
Haul http://www.csbaonline.org/4Publications/
PubLibrary/R.20090917.An_Air_Force_Strat/
R.20090917.An_Air_Force_Strat.pdf
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